

cbc notification ****

<p>I'd like to remind colleagues that the deadline for submitting the country-level report (cbc notification) for the year 2020 is the end of the current month, December 2020 in case :-</p> <ul style="list-style-type: none">- In the event that the company in Egypt is part an associated group and the ultimate parent entity is not an Egyptian company and the revenues at the group level reached 750 million euros during the year (consolidated group revenue),- And in the event that the financial year of the parent entity ends at the end of December of each year, as the date of submission of the aforementioned report is linked to the end of the fiscal year of the final parent entity of the associated group of companies.	<p>اذكر السادة الزملاء بأن آخر ميعاد لتقديم الأخطار الخاص بالتقرير على مستوى كل دولة (cbc notification) عن سنة 2020 هو نهاية الشهر الحالي ديسمبر 2020 وذلك في حالة:-</p> <ul style="list-style-type: none">- كون الشركة الموجودة في مصر ضمن مجموعة الأشخاص المرتبطة والكيان الأم النهائي (ultimate parent entity) ليست شركة مصرية وبلغت الإيرادات على مستوى المجموعة 750 مليون يورو خلال العام (consolidated group revenue)- وايضا في حالة ان السنة المالية للكيان الأم النهائي تنتهي في نهاية ديسمبر من كل عام، حيث أن موعد تقديم الأخطار المشار إليه مرتبط بموعد انتهاء السنة المالية للكيان الأم النهائي لمجموعة الشركات المرتبطة.
<p>In the event that the final parent entity of the group of associated companies is an Egyptian company and has companies outside Egypt and the revenues at the group level reached(consolidated group revenue) amounted to three billion pounds during the year, then the final parent entity in this case must present the report at the level of each country (cbc notification)for a year 2019 during the year 2020 and before the end of December 2020, and for the report for the year 2020, it must be submitted during the year 2021 and before the end of December 2021, and the Egyptian companies within the group must submit only (cbc notification), bearing in mind that the penalty for not submitting the report is 2% From the value of transactions with related persons, according to Articles (12) and (13) of the Unified Tax Procedures Law No. (206) of 2020, and amended by Law No. (211) of 2020.</p>	<p>وفي حالة كون الكيان الأم النهائي لمجموعة الشركات المرتبطة شركة مصرية ولديها شركات خارج مصر وبلغت الإيرادات على مستوى المجموعة (consolidated group revenue) 3 مليار جنيه خلال العام فإنه يجب على الكيان الأم النهائي في هذه الحالة تقديم التقرير على مستوى كل دولة (cbc) عن سنة 2019 خلال سنة 2020 وقبل نهاية ديسمبر 2020 وبالنسبة للتقرير الخاص بسنة 2020 فإنه يجب تقديمه خلال سنة 2021 وقبل نهاية ديسمبر 2021، والشركات المصرية ضمن المجموعة يجب عليها تقديم الأخطار فقط (cbc notification) ، مع مراعاة أن عقوبة عدم تقديم التقرير او الاخطار هي 2 ٪ من قيمة التعاملات مع الأشخاص المرتبطة وذلك طبقا للمواد (12) و (13) من قانون الاجراءات الضريبية الموحد رقم (206) لسنة 2020 والمعدل بالقانون رقم (211) لسنة 2020.</p>